
 Protokoll fört vid styrelsemöte
Visby
7 December 2023

Närvarande: Ingmar Palmgren, Malin Åberg, Patric Hedensten, Morgan Hallgren, Ida 
Lindgren, Sara Ahlgren, Eva-Britt Lerman Airiman, Åsa Sjöberg, Annica Stenström
Frånvarande: Sara Neogard, Magnus Karlsson
§95 Mötets öppnande
Ordförande förklarar mötet öppnat
§96 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.
§97 Föregående protokoll
Föregående ännu inte tillgängligt.
§98 Kassarapport
För tillfället finns ca 187 000 kr i klubbkassan.
Tidigare bokföringsprogram har inte fungerat på Saras dator, därför har ett nytt 
program beställts ett nytt för att använda framgent. På grund av detta ligger Sara 
efter med bokföringen men hoppas kunna få hjälp av Titti att få igång det nya 
programmet med tidigare bokförda poster. Sara kommer även att beställa en 
skrivare, vilket har godkänts av övriga styrelsen. 
§99 Valberedningen
Valberedningen har sett över stadgarna och sett att vi har fler ledamöter än vad 
stadgarna kräver. Enligt stadgarna ska det finnas 6 ledamöter, men i vår styrelse är vi 
8. Punkten bordläggs och tas vid nästa styrelsemöte.
Ida Lindgren avsäger sig sin styrelseplats till nästkommande verksamhetsår. Ingen 
ersättare ännu på plats, valberedningen jobbar vidare med frågan.
§100 Rapport från jaktprovssekreterare, spaniel
Planerar för kaninprov i september och ett fasanprov i oktober, men den ordinarie 
marken är under förändring, vilket kan försvåra upplägget av provet. Det finns även 
en risk för bristande vilttillgång. Detta gör att det kanske enbart blir en klass under 
Romaprovet, men ambitionen är att köra på som vanligt. 
4 gotlänningar på spaniel SM, men tyvärr ingen gotlänning som vann titeln. Däremot 
blev en gotlandshund jaktchampion. 
§101 Rapport från jaktprovssekreterare, retriever
På retrieversidan har man sedan en tid tillbaka arbetsgrupper för de olika 
inriktningarna. Förhoppningsvis kommer detta att avlasta retrieveransvarig som 
tidigare gjort mycket själv.
§102 Rapport från tollaransvarig
Inget att rapportera.
§103 Rapport från viltspårsekreterare
Nuvarande tävlingssäsong är slut, men man planerar att skicka en ansökan till HS att 
få genomföra tävlingar under hela året.
Det är ofta svårt att hitta domare, men flera nya domare är förhoppningsvis på gång. 
Bland annat har Claes Wollman visat intresse att gå domarutbildningen. 
§104 Rapport från utställningssekreterare
Två domare klara till sommarens utställning, men flera har tackat nej. 



Det finns ingen naturlig efterträdare till Ida som fått jobba mycket hårt för att 
utställningen har kunnat arrangeras. Valberedningen jobbar på att hitta en lämplig 
kandidat, men troligtvis kommer styrelsen även att behöva fundera kring ett 
alternativt upplägg för utställningen då inte Ida kommer finnas kvar och hjälpa till.
§105 FB-R (funktionsbeskrivning retriever)
 Inget att rapportera.
§106 Rollbeskrivning
Åsa har en beskrivning av rollen som jaktprovssekreterare, retriever, men har ännu 
inte lagt den på den nya FB-gruppen. Eva-Britt jobbar med en beskrivning. 
§107 Övriga frågor
SKK start kommer inom kort helt att ersätta SSRK prov. Det hade underlättat om 
någon inom styrelsen fick ett huvudansvar för detta. Styrelsen tar åter upp frågan 
under kommande möte.
Verksamhetsberättelser för de olika delarna behöver komma in för att sammanställas 
till årsmötet. Dessa skickas till sekreteraren senast sista december. 
Patrik ansvarar för att beställa championtavlor som delas ut under årsmötet.
§108 Nästa möte
Den 8 januari kl 19.00 hos Malin, Guldrupe
Ordförande tackade och avslutade mötet.

………………………………………           …………………………………
Malin Åberg                                               Malin Åberg
Ordförande                                                 Mötessekreterare


